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Kaupunginvaltuusto 14.11.2022 § 141 

      

Puheenjohtaja Paula Werning esitteli valtuutettujen Joni Mörkin, Ukko 
Bambergin, Janne Patjaksen, Jarmo Uuttalan, Aimo Rautiaisen, Toni 
Vainikan, Janne Pahkalan, Vesa Vainion ja Mikko Jaanun jättämän 
seuraavan valtuustoaloitteen: 

”Me allekirjoittaneet esitämme, että Kouvolan kaupunki ja 
kaupunginhallitus analysoi ja selvittää: 

1. Onko konserniyhtiöiden osakeyhtiö mallista siirryttävä takaisin 
liikelaitoksiksi? 

 Mitkä ovat edut ja haitat kummassakin mallissa? 

 Kykeneekö nykyinen poliittinen ja virkamiesten hallinnoima 
järjestelmä riittävään omistajaohjaukseen osakeyhtiöissä vai 
aiheuttaako se sen, että osakeyhtiöt elävät omaa elämäänsä? 

 Toteutuuko avoimen valmistelun ja demokratian periaatteet 
konserniyhtiössä, jotka ovat kuitenkin osa julkisyhteisöä? 

2. Miten osakeyhtiölaki rajoittaa omistajan (kuntalaiset) ja 
päätöksentekijöiden (kuntalaisten joukosta valitut valtuutetut) 
tiedonsaantioikeutta yritysten taloudesta, päätöksenteosta ja 
strategisista valinnoista?” 

Kaupunginvaltuuston päätös: 

Kaupunginvaltuusto päätti lähettää aloitteen kaupunginhallituksen val-
misteltavaksi. 

___________  


